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Maastricht, 27 november 2024 
 

Betreft: Schriftelijke vragen SP over het Maastricht Convention Bureau (MCB).   
 
Geacht college, 

In recente stukken lezen wij dat naast de reguliere financiering aan het MCB (Maastricht Convention 
Bureau) ook een extra bedrag van €350.000 is toegekend aan deze organisatie. Dit bedrag lijkt een 
extra stimulans te zijn, mogelijk als beloning voor behaalde goede resultaten, maar het zou ook 
kunnen, dat dit extra budget bedoeld is voor aanvullende inspanningen. Bijvoorbeeld om meer of 
betere verkoopactiviteiten te realiseren, dit vanwege het feit dat gestelde doelen niet of slechts 
gedeeltelijk werden gehaald. En hoe dit precies zit, willen wij als SP graag verduidelijkt zien.  

Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Welke doelen of targets heeft het MCB zichzelf gesteld, of welke doelen worden als 
voorwaarde voor subsidie door de gemeente aan het MCB opgelegd? 
 

2. Aangezien het aantrekken van congressen een langdurig proces is, verzoeken wij het MCB 
om: 

o Een overzicht te geven van de behaalde resultaten over de afgelopen vijf jaar. 
o Een vooruitblik te bieden op de plannen en verwachtingen voor de komende vijf 

jaar. Kunt u deze overzichten uitsplitsen naar zowel kwalitatieve (locatie, aantal, 
omvang, bezoekers, aard van congressen en bijeenkomsten) en financiële 
resultaten? 
 

3. Wat leveren de inspanningen van het MCB direct en indirect op voor de stad Maastricht? 
o Wij verzoeken een overzicht van de afgelopen vijf jaar van zowel kleine als grote 

congressen en bijeenkomsten waarbij het MCB een aantoonbare en 
doorslaggevende rol heeft gespeeld in acquisitie, aftersales en accountmanagement. 
 

4. Werft het MCB uitsluitend voor het MECC? 
o Zo nee, kunt u een lijst geven van andere organisaties waarvoor het MCB de 

afgelopen jaren aantoonbaar succesvol is geweest? 
o Wat zit er momenteel in de sales funnel van het MCB? 

 
5. Wanneer het MECC via de pers zelf melding maakt van het verwerven van opdrachten, zoals 

congressen, is het MCB hier dan (altijd) bij betrokken? Of, anders gesteld: aan wie wordt het 
binnenhalen dergelijke opdrachten toegeschreven? 



 
 
 

Wij kijken uit naar uw beantwoording van bovenstaande vragen en danken u alvast voor de genomen 
moeite. 

Hoogachtend, 
 
Jack van Gelooven 
Raadslid SP 


